
 

 

Den norske klubben Alacant 

Protokoll generalforsamling 2023 
06.03.2024 

 

 

I.  Åpning/konstituering. 

 Ved første innkalling. Styrets leder ønsket velkommen til møtet. Bekrefter at med  

 88 fremmøtte, stemmeberettigede medlemmer, samt 8 fremlagte fullmakter er 

ikke generalforsamlingen beslutningsdyktig, da dette betinger at minimum 50% 

 av medlemsmassen er tilstede.  06.03.2024 er det 335 betalende medlemmer. 

 Ved andre innkalling, bekrefter styrets leder at generalforsamlingen er 

 beslutningsdyktig, og at møtet kan åpnes. 

II. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 

 Innkalling og dagsorden ble godkjent. 

III. Valg av møteleder. 

 Styrets forslag: Hanne Kolbru (medlem nr. 1065). Enstemmig valgt. 

IV. Valg av to referenter. 

 Styrets leder ga ordet til møteleder. 

 Styrets forslag: Inger M Minde (medl.nr. 564) og Sigrid Hanseth (medl.nr. 123) 

 Enstemmig valgt. 

V. Valg av tellekorps. 

 Styrets forslag: Harald B. Minde  (medl.nr. 578) 

                                  Frank Elvik (medl. nr. 1451) 

                                  Dag J. Breisnes (medl. Nr. 1321) 

 Enstemmig valgt. 

VI. Valg av to protokollunderskrivere. 



 Styrets forslag: Øyvind Hagen (medl.nr. 1549) og Kirsten Hagen (medl.nr. 1548). 

 Enstemmig valgt. 

 

VII. Styrets årsberetning. 

 Ordet gis til styrets leder, Gunnar Solheimsnes, som leser styrets årsberetning for  

 2023.   

 Kommentar fra medlem nr 1003 Gudveig Rekdal. 

 Hvem arrangerer spanskkursene, og hvorfor er det ikke med i regnskapet når det 

 kommenteres i årsberetningen ? 

 Styrets leder svarer at klubben kan ikke ha ansatte, derfor holdes kursene i  

 privat regi av Frank Elvik. 

Kommentar fra Siggeir Bøen, medl.nr. 934. Hvorfor er spanskkursene nevnt i 

årsberetningen hvis det ikke er i klubbens regi ? 

Styrets leder sier seg enig i dette, beklager og bekrefter at avsnittet om spansk-
kursene strykes fra årsberetningen. 

Årsberetningen ble deretter tatt til etteretning. 

VIII Aktivitetskomiteens årsberetning. 

 Reny Eigildatter (medl.nr. 1411) leste årsberetningen. 

 Kommentar fra medl. 1003 Gudveig Rekdal. Årsberetningen skal inneholde 

 aktiviteter som er avholdt i perioden 01.01.23 – 31.12.2023. 

Tatt til etteretning. 

IX. Bridgegruppens årsberetning. 

 Møteleder leste årsberetningen. 

 Kommentar fra medl.nr 934 Siggeir Bøen, Regnskapet bør ikke legges ved, da 

 det er ingen inntekter og ingen utgifter. 

 Tatt til etteretning. 

X. Hjelpegruppens årsmelding. 

 Medlem nr 1003 Gudveig Rekdal leste årsberetningen. 

 Tatt til etteretning. 

 Kommentar fra medlem nr 660, Olav Vist etterspør årsberetning fra  



malergruppen. Dette ble avvist, da det ikke er på dagsorden og at det må tas 

opp med gruppen. 

 

XI. Revidert regnskap. 

 Kasserer, Dag J. Breisnes presenterte klubbens regnskap for 2023. 

 Ingen kommentar,  regnskapet godkjent. 

XII. Innkomne forslag. 

 Møteleder foreslår at to innkomne forslag sees i sammenheng: 

 Forslag fra Britt Lysaker medl.nr 1416. Økning av årskontingent til 30,- euro. 

 Og forslag fra styret om å øke årskontingenten til 25,- euro f.o.m. 2025. 

 Avstemming, og styrets forslag ble vedtatt med 66 stemmer. 

 Forslag fra Aase V. Nielsen (medl.nr 646) og Tore Mildestvedt (medl.nr 645) 

 om å etablere en gruppe innen styret, gjerne varamedlemmene, som kan ha 

 i oppdrag å finne ut om det er andre aktiviteter vi kan benytte klubbhuset til. 

 Forslaget ble vedtatt med 58 stemmer. 

 Forslag fra styret ang. vedlagte forslag til reviderte vedtekter. 

 Styrets leder redgjorde for forslaget. 

 Det ble avholdt avstemming om godkjenning av vedtektene slik de er fremlagt. 

 Reviderte vedtekter ble ikke godkjent av generalforsamlingen. 

 Forslag fra Kjell Arne Gjeitrem, medlem nr 1680, om at det stemmes 

 over de punktene det er dissens på, og hver enkelt endring stemmes over. 

 Kommentar fra medlem nr 1003 Gudveig Rekdal. 

 Endringen i pkt. 7.5.10.3. Aktivitetskomite – det bør velges 2 varamedlemmer. 

 Endringen vedtatt med 2/3 flertall. 

 Forslag fra medlem Frode Torp, medl.nr. 1461. 

 Punkt 7.3. endres til:  Generalforsamlingen innkalles skriftlig av styret ved oppslag  

i klubbhuset og på klubbens hjemmeside med minimum 4 ukers varsel. Forslag  

fra medlemmene som ønskes behandlet på generalforsamlingen, må være styret 

 ihende  senest innen 3 uker før generalforsamlingen avholdes. 



Pkt 7.5.10.4. Valgkomite: minst to personer som velges for ett åe av gangen 

Vedtatt med mer enn 2/3 flertall. 

Punkt 8.3. Ekstraordinær generalforsamling – innkalling med minimum 4 ukers 

varsel. 

Forslagene ble vedtatt med 2/3 flertall. 

Christian Christiansen, medl nr 128,  Ang. pkt 13. 4. I nye vedtekter er det endret  

til:  Medlemmer kan leie klubbhuset til private arrangementer. Det må stemmes 
over at det endres fra låne til leie.Endringen til:  leie, ble vedtatt med 2/3 flertall. 

Ny avstemming om godkjenning av reviderte vedtekter , med vedtatte endringer. 

Vedtatt med 2/3 flertall.  

XIII. Budsjett 2024. 

 Dag J. Breisnes orienterte om budsjett for 2024.  Budsjettet  godkjent. 

XIV. Valg. 

 Aase v. Nielsen, medlem av valgkomiteen, leste komiteens forslag. 

 Klubbens styre for 2024 ble følgende: 

 Leder    Gunnar Solheimsnes, gjenvelges for 2 år 

 Nestleder   Frank Elvik, ikke på valg 

 Kasserer   Dag J. Breisnes, ikke på valg 

 Sekretær:   Eli Bordal, ny, velges for 2 år 

Styremedlem   Gro Rongved, ikke på valg 

Varamedlemmer  1.vara, Sigrid Hanseth, velges for 1 år 

    2.vara, Siggeir Bøen, velges for 1 år 

    3.vara, Eli Hansen, valgt for 1 år 

Revisor   Gunnar Larssen,  ikke på valg 

    Kari Sandland, gjenvelges 2 år. 

Aktivitetskomite  Reny Eigildatter, ikke på valg 

    Inga Gauslå, ikke på valg 

    Laila Elden, gjenvelges for 2 år 

    Gunvor Kirkeeide, gjenvelges for 2 år 

Valgkomite   Helge Ragnar Kjøll, velges for 1 år 



    Sissel Tho, velges for 1 år. 

Valgkomiteens forslag enstemmig valgt. 

Endringen i vedtektene angående varamedlemmer til aktivitetskomiteen skal  

gjelde fra og med denne generalforsamlingen, og møteleder ba om frivillige til  

dette vervet. Ingen meldte seg, så styret fikk generalforsamlingens godkjenning til 

å finne 2 varamedlemmer til aktivitetskomiteen for 2024. 

XV. Avslutning. 

 Møteleder avsluttet møtet og takket for oppmøtet. 

 

 

 

 

 

----------------------------------------------------                      --------------------------------------------- 

          Kirsten I. Hagen      Øyvind R. Hagen 


